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Interpelacja 

w sprawie poprawy bezpieczeństwa pieszych na przejściu dla pieszych przy ul. 

Kaczej u zbiegu z ul. Mrągowską. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Mieszkańcy naszego miasta, korzystający z przejścia dla pieszych przy                 

ul. Kaczej, zwrócili się do mnie z prośbą o podjęcie działań na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa w tym miejscu. Obecnie przejście to jest słabo oznakowane           

i niedostatecznie doświetlone, co szczególnie w okresie zimowym, w godzinach 

porannych i wieczornych, powoduje, że piesi są mało widoczni. Problem ten jest 

szczególnie istotny dla kierowców skręcających w ul. Kaczą z ul. Mrągowskiej. 

Sytuację dodatkowo pogarsza zachowanie niektórych kierowców, którzy po 

otwarciu rogatek na przejeździe kolejowym przy ul. Kopanina przyspieszają, 

chcąc szybko pokonać ten odcinek trasy. W efekcie często nie zauważają oni 

przejścia dla pieszych. 

Kolejnym problemem jest niedozwolone wyprzedzanie przez niektórych 

kierowców samochodów autobusów zatrzymujących się na przystanku przy ul. 

Kaczej. Takie sytuacje stanowią poważne zagrożenie zarówno dla pieszych, 

korzystających z przejścia, jak i dla kierowców oraz pasażerów pojazdów 

jadących z naprzeciwka. 



W związku z powyższym apeluję o pilne podjęcie działań w celu poprawy 

bezpieczeństwa w tym rejonie. Proszę o rozważenie możliwości doświetlenia przejścia 

dla pieszych, lepszego oznakowania, a także wprowadzenia rozwiązań 

ograniczających niebezpieczne zachowania kierowców. 

Proszę również o informację na temat podjętych lub planowanych w najbliższym 

czasie działań w tej sprawie. 

Z wyrazami szacunku, 

Marek Sternalski 

Radny Miasta Poznania. 

 

     

 

 


